
Side 1 af 3 
 

Referat bestyrelsesmøde for Riberhus Privatskole 

Mødet holdes i mødelokalet 
onsdag den 29.11 2023 kl. 18.00-20.00 

 

Punkt Formål Indhold Ansvarlig 

1. Valg af 

mødeleder 

  

 

Karsten Høy 

2. Fremmødte: 

 

 Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de Place, 

Jannie Aarhus, Jannie Frandsen, Gitte 

Petersen, Tanja Kjær, Malene Vestermark, 

Stine Nikolajsen, Anders Hostrup, Jakob 

Nielsen, Berit Rogarth Lassen, Gitte Quitzau 

Gæst til punkt 4: Randi Brixgaard 

 

Afbud: Tanja Kjær 

Janne 

Puggaard 

3. Godkendelse 

af referat 

 Det seneste referat godkendes og underskrives 

(oktober)  

Referatet revideres, og der tilføjes, at Malene 

Vestermark er inhabil vedr. indhentning af 

tilbud på anlægning af græs på 

Mosevej/Sorsigvej og var derfor ikke tilstede 

under punkt 7 

 

Karsten Høy 

4. Skolens 

økonomi 

At videregive 

vigtig information 

Budget 2024 

Ændringer er sendt og markeret med rødt. 

Randi gennemgår ændringerne.  

Budgettet vedtages med få justeringer 

Karsten 

Høy/Randi 

Brixgaard/Jan

ne Puggaard 

5. Nyt fra 

skoleledelsen 

At videregive 

vigtig information 

fra skolelederen.  

• Elevtal 

325 elever.  

• SFO 

124 i SFO.  

• Opfølgning på input fra elevrådet 

Ledelsen har lavet en skriftlig 

tilbagemelding til elevrådet, som der bliver 

givet til den ansvarlige lærer for elevrådet. 

• Mosevej/Sorsigvej 6, status 

Meget af det indvendige ser rigtig fint ud. 

Dog er der en vandskade ved soklen, og 

der er andre ting der skal ordnes, såsom 

el, varmestyring og brusere. Pedellerne 

har lavet et overslag over, hvad der skal 

laves.  

• Opfølgning snus/e-tobak 

- Der bliver fundet snus-poser jævnligt, 

og der bliver røget e-tobak.  

- Bliver elever taget på fersk gerning, 

kan man ikke være elev på skolen 

mere.  

- Ledelsen går runder hver dag. Politiet 

kommer også forbi og går en runde.  

- Pedellerne har pillet yderdørene af til 

toilettet. 

- Brev sendes ud til forældrene vedr. de 

elevnavne, der bliver nævnt. 

 

Gitte Quitzau 

Janne 

Puggaard 

Berit Rogarth 

Lassen 
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• Kontrakter støtte 

4 pædagoger skal have nye kontrakter, 

hvor de hhv. er på pædagog- og 

lærerkontrakt. De involverede pædagoger 

har været til en drøftelse og gennemgang 

herom med ledelsen. Kontrakterne træder i 

kraft pr. 1/1 2023 

• Ny tilsynsførende  

kommer på skolen 6. december 

• GDPR 

Indmeldelsesblanketter og 

ansættelseskontrakter er opdateret efter 

gældende regler 

• Claus Sørensens fond 

Vi har valgt ikke at søge fonden om penge 

6. Nyt fra 

formanden 

At videregive 

vigtig information 

fra formanden.  

 

• Mosevej/Sorsigvej 6, status 

- Hallen/grundens nye adresse er 

Sorsigvej 6   

- 3 tilbud indhentet vedr. anlæg af 

græsplæne. Malene Vestermark 

deltager ikke i dette punkt pga. 

inhabilitet. Vi arbejder videre med 

det ene tilbud. 

- Hallen skal repareres. Der er 

indhentet et tilbud, men der skal 

indhentes yderligere tilbud. 

Bestyrelsen vedtager at få hallen 

repareret.    

• Solceller henvendelse  

- Vi kigger nærmere på om solceller 

kunne være interessant i det nye 

år. 

 

Karsten Høy 

7. Whistleblower

ordning 

At finde 2 

bestyrelsesrepræs

entanter til denne 

ordning 

Der skal etableres en whistleblower-ordning. 

Deadline er d. 15. december 

Formand og næstformand er valgt som 

repræsentanter.  

De ansatte informeres om ordningen snarest 

muligt, og derudover bliver ordningen lagt ud 

på de ansattes drev. 

 

Janne 

Puggaard 

8. Vores 

skoletilbud 

At drøfte RPs 

elevprofil vs 

kompetencer 

Formål: At være tydelig omkring vores profil, 

og hvad det er, RP kan og ikke kan tilbyde.  

 

Vi har ikke personale der er special- 

pædagogisk personale. 

Idé: efter-uddannelse af lærerne? 

Lærerne oplever pres fra forskellige sider. 

 

Mere synlighed i hvad RP kan tilbyde, fx ved at 

informere ansatte i børnehaverne om vores 

tilbud (fagligt møde). 

 

Åbenhed fra start mellem forældre og skole i 

forbindelse med indskrivningssamtalerne. 

 

Gitte Quitzau 
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9. Kunstgræs 

Cykelparkerin

g 

At behandle 

forslag fra 

elevrådet 

Elevrådet skal indhente tilbud på kunstgræs og 

lave en tegning over nye cykelskure  

Gitte Quitzau 

10. Strategi At drøfte og tage 

stilling til input 

fra 

strategigrupperne 

Der har været møde i strategigrupperne. 

Referaterne er hængt op på gangen 

Dannelsesgruppens projekt er: ”Hvad gør 

Ribe til noget særligt?” Planen er at invitere 

betydningsfulde Ribe-folk ind 4 gange årligt til 

at afholde et foredrag.   

Der er flere forskellige forslag til hvad der 

skal ske med Fuglereden. 

Der arbejdes videre i grupperne. 

 

Gitte Quitzau 

11. Nyt fra ansatte At bestyrelsen 

orienteres om, 

hvordan de 

ansatte oplever 

hverdagen på 

skolen 

 

Lærere 

Gitte Quitzau har afholdt opfølgningssamtale 

med de tre nyansatte, og de trives.   

 

SFO 

God stemning blandt personalet 

Hans Nielsen, ny pædagog, starter på fredag.  

 

Kontor/rengøring/pedel 

Randi Brixgaard og Hanne Frandsen har 

været på kursus 

Der har været travlhed med karakterer, det 

endelige budget mm. 

Marianne Bruun skal opereres i hånden 

Vores ny pedel, Tommi Dockweiler, er faldet 

godt til – han gør det godt. 

Der bliver indkøbt en ny gulvvasker, da den 

gamle er slidt op 

 

Jakob Nielsen 

Berit Rogarth 

Lassen 

Gitte Quitzau 

12. Nyt fra 

Støtteforening

en 

 Afholdt banko og det var en supergod aften 

 

Der er møde i morgen, torsdag d. 30/11, vedr. 

mellemtrinsfest d. 14/1 

 

Jannie 

Frandsen 

13. Evt. 

 

 Alle er inviteret til afslutning på Weis’ stue 

onsdag d. 20.12 kl. 19 (efter domkirken) 

 

I skal komme og hente jeres julegave d. 19/12. 

Gitte Quitzau skriver ud. 

 

Punkter til kommende møde: 

 

Alle 

14. Bestyrelsen/ 

bestyrelse 

internt 

 

  Karsten Høy 

 

Tak for et godt møde. 

 


